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Kommunstyrelsen 
 

2014-01-14 
 

 

 

 Utdragsbestyrkande  

 

 

Plats och tid Sammanträdesrum Bolmen, Olofsgatan 9 i Ljungby, kl. 08.00 – 14.00  

Beslutande Ann-Charlotte Wiesel (M), ordförande 

Carina Bengtsson (C) 

Anne Karlsson (S) (inte §§ 1-3 ) 

Krister Lundin (M) 

Jessica Lyckvall (M) 

Lars-Erik Karlsson (C) 

Lars Solling (FP) 

Nils-Erik Wetter (KD), ersättare för Christer Henriksson (KD) 

Kjell Jormfeldt (MP) 

Conny Simonsson (S) 

Pia Johansson (S) 

Stefan Fredriksson (S) 

Emma Johansson (S) (kl. 8-12, inte § 14 eller del av § 13)  

Kerstin Wiréhn (V) 

Roland Johansson (ALT) 

Magnus Carlsson (S), ersättare för Anne Karlsson (S) §§ 1-3 kl. 8.00-9.00 
Ej tjänstgörande 
ersättare 

 

 
 

 

Övriga deltagande 

Jan Lorentzson (SD), ersättare 

Magnus Gunnarsson (M), ersättare 

Alf Johansson (KB), ersättare 

 

Roland Eiman, kommunchef 

Eva-Marie Norén Holgersson, sekreterare 

Jan Bernhardsson, teknisk chef, §§ 1, 4-5, 10-12 

Mariana Axelsson, kostchef, § 1 

Ann-Sofi Persson, miljöchef, § 3 

Ulla Gunnarsson, planhandläggare, § 3 

Pia Davidsson, VA-renhållningschef, § 4 

Ing-Marie Byström, kultur- och fritidschef, §§ 5-6 

Magnus Johansson, ekonomichef, §§ 6-7, 13 

Jonas Jönsson, socialchef, §§ 8-9 

Hans-Jörgen Holmberg, fastighetsingenjör, § 10 

Maritha Davidsson, projekteringsledare, § 11 

Per Mårtensson, gatu- och parkchef, § 11 

Sonja Edén, planeringschef, § 11 

Ottar Warelius, upphandlare, § 12 

Ronnie Wallin, kanslichef, § 13 

Anna-Lena Ljungberg, kommunarkivarie, § 13 

Carina Axelsson, miljöstrateg, §§ 13 

Fredrik Mårdh, projektledare Samlastning, § 13 

Carl-Fredrik Ledin, inköpsansvarig, § 13 
 
Justerare Pia Johansson 

Justeringens  

plats och tid Kansliavdelningen den 16 januari 2014 

 

 
 

 

 
 
Paragrafer 1-14 
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Sekreterare Eva-Marie Norén Holgersson 
 

  

Ordförande Ann-Charlotte Wiesel 
 

  

Justerare Pia Johansson 

 

 

 

 
 

 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har offentliggjorts på Ljungby kommuns anslagstavla. 

 

Styrelse Kommunstyrelsen 

 
Sammanträdesdatum 14 januari 2014 

Överklagningstid 17 januari – 7 februari 2014 

Anslaget nedtaget 10 februari 2014 
Förvaringsplats 

för protokollet Kansliavdelningen, Olofsgatan 9, 341 83 Ljungby 

 

  

Underskrift Lena Karlsson 
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Ledamöter Ersättare 
När- 

varo 

 § 3  § 9  §  

Ja Nej Ja Nej Ja Nej 
 
Ann-Charlotte Wiesel (M)   X  X    

 
Carina Bengtsson (C)   X  X    

 
Anne Karlsson (S) § 9 Magnus Carlsson § 3   X  X   

 
Krister Lundin (M)   X  X    

 
Jessica Lyckvall (M)   X  X    

Lars-Erik Karlsson (C)     X  X    

 
Lars Solling (FP)    X X    

 
Christer Henriksson (KD) Nils-Erik Wetter (KD)   X X    

 
Kjell Jormfeldt (MP)   X  X    

 
Conny Simonsson (S)    X  X   

 
Pia Johansson (S)    X  X   

 
Stefan Fredriksson (S)    X  X   

 
Emma Johansson (S)    X  X   

 
Kerstin Wiréhn (V)    X  X   

 
Roland Johansson (ALT)    X X    

   
6    

ja 

9 

nej 

9  

ja 

6 

nej 
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Ks § 1.  Ks2013/0227 390   

 

Servera halalkött på skolluncherna 
Svar på medborgarförslag. 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att svara förslagsställaren att kommunen inte ska 

införa halalslaktat kött då skolan idag erbjuder två näringsriktiga rätter dagligen 

där en rätt alltid är ett vegetariskt alternativ. 

 

Ärendet 
Den 6 maj 2013 inkom ett medborgarförslag om att det utifrån 

kulturella/religiösa skäl bör serveras halalslaktat kött på skollunchen, likväl som 

andra barn får specialkost i andra varianter. Motiveringen är att halalslaktat kött 

är en viktig stöttepelare i den muslimska religionen och att det serveras i andra 

län. Vidare motiveras det med att skollunchen är skattesubventionerad och att 

detta kött inte kostar mer än andra liknande livsmedel. Det framförs också att 

slakten är tillåten i Sverige om djuret först är bedövat. Medborgaren menar 

vidare att det är ett stort problem för barnet som inte äter tillräckligt med mat 

vilket påverkar koncentrationen. Medborgaren, som är förälder till detta barn har 

provat att skicka med egen mat, men det har i sin tur uppfattats som orättvist och 

skapat konflikter.  

 

Tekniska förvaltningen skriver i en tjänsteskrivelse daterad 2 december 2013 att 

det i skolan serveras två rätter dagligen där en rätt alltid är ett vegetariskt 

alternativ. Detta för att tillgodose barns olika behov och bakgrund. I skollagen 

ställs det krav på att skolmåltiden ska vara kostnadsfri och näringsriktig. För att 

uppfylla näringsriktig måltid hänvisas till de svenska 

näringsrekommendationerna som kommunen eftersträvar. Menyer planeras för 

att uppnå näringsrekommendationerna som näringsvärdesberäknas och 

redovisas regelbundet. Specialkost serveras av medicinska skäl och kräver då 

oftast ett läkarintyg. Ingen kommun i Kronobergs län serverar halalslaktat kött, i 

de flesta av dessa kommuner erbjuds ett vegetariskt alternativ. Vad det gäller 

kostnaden för måltiden är råvaran endast en del av den totala kostnaden, 

speciellt vad det gäller specialkoster och dess rutiner kring planering och 

tillagning.   

 

Tekniska förvaltningen föreslår den 2 december 2013 att tekniska utskottet 

föreslår kommunstyrelsen att svara förslagsställaren att kommunen inte ska 

införa halalslaktat kött då skolan idag erbjuder två näringsriktiga rätter dagligen 

där en rätt alltid är ett vegetariskt alternativ. 

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår kommunstyrelsen den 10 december 2013 att svara 

förslagsställaren att kommunen inte ska införa halalslaktat kött då skolan idag 
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erbjuder två näringsriktiga rätter dagligen där en rätt alltid är ett vegetariskt 

alternativ. 

 

Yrkanden 

Lars Solling (FP) yrkar bifall till medborgarförslaget. 

 

Roland Johansson (ALT), Jessica Lyckvall (M), Carina Bengtsson (C) och Nils-

Erik Wetter (KD) yrkar bifall till tekniska utskottets förslag att avslå 

medborgarförslaget. 

 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att bifalla medborgarförslaget 

enligt Lars Sollings (FP) yrkande eller beslutar att avslå medborgarförslaget 

enligt tekniska utskottets förslag. Ordföranden finner att kommunstyrelsen 

beslutar att avslå medborgarförslaget.
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Ks § 2.  Ks2013/0314 108   

 

Inhämtande av fullmäktiges godkännande för fullföljande av 
fullmäktiges beslut om försäljning av fastigheten Aggregatet 1 i 
Ljungby 
 

Beslut 
Med anledning av  

 Förvaltningsrättens i Växjö dom 2013-11-22 att upphäva 

kommunfullmäktiges beslut 2013-06-18 § 74,  

 kommunstyrelsens beslut 2013-12-03 att överklaga förvaltningsrättens 

dom och att inhämta värdering av fastigheten Aggregatet 1, samt  

 utgången av nämnda värdering,  

beslutar kommunstyrelsen att återigen inhämta kommunfullmäktiges 

ställningstagande till att fullfölja tidigare ingångna överlåtelseavtal och 

köpeavtal av inventarier mellan Ljungby Utveckling AB och Jonsson Almqvist 

Invest AB båda daterade den 28 maj 2013, avseende fastigheten Aggregatet 1. 

 

Ärendet 
Kommunfullmäktige godkänner i beslut 2013-06-18  § 74, överlåtelseavtal 

mellan Ljungby Utveckling AB och Jonsson Almqvist Invest AB daterat den 28 

maj 2013 och köpeavtal av inventarier daterat den 28 maj 2013 avseende 

fastigheten Aggregatet 1. 

 

Tryggve Svensson (V) överklagar kommunfullmäktiges beslut till 

förvaltningsrätten i juni 2013. Svensson anser att om fastigheten ska säljas ska 

det vara till marknadspris och inte ett lägre pris. Förvaltningsrätten beslutar den 

22 november 2013 att upphäva kommunfullmäktiges beslut.  

 

Kommunstyrelsen beslutar den 3 december 2013 att inhämta värdering 

angående fastigheten Ljungby Aggregatet 1 och att i avvaktan på värderingen 

överklaga förvaltningsrättens dom till kammarrätten.  

 

Bedömningen av marknadsvärdet som inlämnades till Ljungby kommun den 10 

december 2013 visar att fastigheten Aggregatet 1 i Ljungby i december 2013 har 

ett marknadsvärde på 48 mkr.  

 

Beredning 

Arbetsutskottet föreslår den 17 december 2013 att kommunstyrelsen föreslår 

kommunfullmäktige att godkänna överlåtelseavtal mellan Ljungby Utveckling 

AB och Jonsson Almqvist Invest AB daterat den 28 maj 2013 och köpeavtal av 

inventarier daterat den 28 maj 2013. 
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Yrkanden 

Krister Lundin (M) lämnar förslag till ny formulering av beslutstexten. Conny 

Simonsson (S) och Roland Johansson (ALT) yrkar bifall till förslaget.  

 

Kerstin Wiréhn (V) yrkar att ärendet återremitteras i avvaktan på kammarrättens 

dom i första hand, och avslag på Krister Lundins (M) förslag i andra hand. 

 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att återremittera ärendet 

enligt Kerstin Wiréhns (V) yrkande eller om ärendet ska avgöra idag och finner 

att ärendet ska avgöras idag.  

 

Ordföranden frågar därefter om kommunstyrelsen beslutar enligt Krister 

Lundins (M) förslag till beslut och finner att de gör så.  
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Ks § 3.  Ks2013/0508 371   

 

Yttrande om Ljungby kommun tillstyrker eller avstyrker 
tillståndspliktig vindkraftsetablering vid Byholma 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att avstyrka ansökan om etablering av vindkraftspark 

i Byholma. 

 

Ärendet 
Ansökan om att etablera vindkraft inkom den 20 september 2011. Länsstyrelsen 

och miljö- och byggförvaltningen begärde in kompletteringar till ansökan. Dessa 

inkom den 9 oktober 2013 och ett kompletterande fotomontage inkom den 28 

oktober 2013. Länsstyrelsen efterfrågar nu ett yttrande från kommunen gällande 

kompletteringarna samt om kommunen tillstyrker eller avstyrker lokaliseringen.  

 

För att länsstyrelsen ska kunna ge tillstånd för en vindkraftsanläggning måste 

kommunen tillstyrka etableringen. En begäran om tillstyrkan/avstyrkan inkom 

till Ljungby kommun den 14 oktober 2013. I Ljungby kommun är det 

kommunstyrelsen, efter beredning från miljö- och byggnämnden, som beslutar 

om en tillståndspliktig vindkraftspark ska tillstyrkas eller avstyrkas. 

 

Den ursprungliga ansökan omfattade 15 vindkraftverk med en totalhöjd om 

högst 190 meter. Efter revidering återstår 12 vindkraftverk med samma 

totalhöjd. En miljökonsekvensbeskrivning har lämnats in till ansökan. I den 

belyser bolaget bland annat miljöeffekterna av etableringen samt påverkan på 

kulturmiljö samt omgivningar.  

 

Vidare åtar sig bolaget att följa de lagkrav som finns när det gäller buller, 

skuggor och belysning och följa övrig lagstiftning. Beräkningar av ljud och 

skuggor från vindkraftsparken samt kompletterande uppgifter visar på att de 

riktvärden som är praxis i rättsfall ska innehållas.  

 

Bolaget föreslår länsstyrelsen att ställa följande villkor i tillståndet: 

Förslag 1 Om placeringen av vägar och kablar avviker mer än 50 meter från 

den preliminära utformningen ska verksamhetsutövaren samråda 

med tillsynsmyndigheten. Vid oenighet ska frågan hänskjutas till 

länsstyrelsen för avgörande om kommunal nämnd är 

tillsynsmyndigheten och till miljödomstolen om länsstyrelsen är 

tillsynsmyndighet.  

 

Förslag 2 Ljud från vindkraftverken får under hela dygnet som riktvärde inte 

överstiga ekvivalent ljudnivå om 40 dB(A) utomhus vid bostad. Med 

riktvärde avses ett värde som, om det överskrids, medför en 

skyldighet för verksamhetsutövaren att vidta sådana åtgärder att 
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värdet kan innehållas.  

 

Förslag 3 Befintliga uteplatser eller, om sådana saknas, ett område om fem 

gånger fem meter intill befintliga bostadshus får inte belastas med en 

faktisk skuggbildning från vindkraftverken överstigande åtta timmar 

per år.  

 

Förslag 4 Förvaring av oljor och andra kemikalier skall ske på sådant sätt att 

det inte finns risk för läckage som kan förorena mark, vatten eller 

grundvatten.  

 

Förslag 5 Efter avslutad energiproduktion kommer de markområden där 

vindkraftverken placerats att återställas. Som säkerhet för detta 

hänvisar sökande till den praxis som finns enligt dom i 

miljödomstolen (M 2210-08). 

 

Det planerade etableringsområdet är inom ett vitt område, utpekat i Ljungby 

kommuns vindkraftsplan som möjliga utredningsområden för vindkraft. Det vill 

säga att varje projektering inom dessa områden ska prövas från fall till fall när 

ansökan kommer in och jämföras med andra intressen i eller i anslutning till 

området.  

 

Beredning 

Miljö- och byggnämnden föreslår den 20 november 2013 att kommunstyrelsen 

beslutar att avstyrka vindkraftsetableringen. 

 

Arbetsutskottet beslutar den 17 december 2013 att överlämna ärendet till 

kommunstyrelsen utan förslag till beslut.  

 

Yrkanden 

Conny Simonsson (S), Roland Johansson (ALT), Lars Solling (FP), Nils-Erik 

Wetter (KD) och Kerstin Wiréhn (V) yrkar bifall till miljö- och byggnämndens 

förslag att avstyrka ansökan. 

 

Kjell Jormfeldt (MP) yrkar att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan. 

 

Ajournering 

Sammanträdet ajourneras i 10 minuter. 

 

Yrkanden 

Jessica Lyckvall (M) yrkar att kommunstyrelsen tillstyrker etableringen av 

vindkraftsparken. 

 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att tillstyrka eller avstyrka 

ansökan och finner att kommunstyrelsen beslutar att tillstyrka ansökan. 
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Votering 

Omröstning begärs och genomförs med följande beslutsordning: ja-röst för att 

tillstyrka ansökan och nej-röst för att avstyrka ansökan. Omröstningen resulterar 

6 ja-röster och 9 nej-röster. Se separat omröstningsbilaga. Kommunstyrelsen har 

därmed beslutat att avstyrka ansökan om etablering av vindkraftspark i 

Byholma. 
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Ks § 4.  Ks2012/0488 350   

 

Godkännande av VA-plan 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna VA-planen med ändringarna i punkt a, 

b och d i denna protokollsparagraf. 

 

Ärendet 
I Ljungby kommun bedrivs sedan 2011 en förvaltnings- och 

kommunövergripande VA-planering, (VA= vatten och avlopp) för att ta ett 

samlat grepp på VA-relaterade frågor. På så sätt skapas en långsiktighet och 

förutsägbarhet både vad gäller både kommunens egen verksamhet som dess 

ställningstaganden i samband med planering och tillsynsverksamhet. Den 

övergripande målsättningen är att minska miljöbelastningen på grundvatten, 

sjöar, vattendrag och hav.  

 

VA-planen 

VA-planen är det tredje dokumentet som ingår i kommunens övergripande VA-

planering. De två tidigare dokumenten är VA-översikt godkänd av 

kommunstyrelsen 2013-03-05 § 36 och VA-policy antagen av 

kommunfullmäktige 2013-03-19 § 29.  

 

VA-planen som föreslås godkännas av kommunstyrelsen bygger på de 

beskrivningar som finns i VA-översikten och på de ställningstaganden som finns 

i VA-policyn. Dessa tre dokument kompletterar varandra och bör läsas 

tillsammans.  

 

I planen finns förtydliganden till VA-policyn och ställningstaganden som är 

konsekvenser av denna. Kommunens nämnder och utskott kan i sin 

verksamhetsplanering behöva ta ytterligare beslut till stöd för respektive 

förvaltnings/avdelnings arbete  

 

Syftet med VA-planen är att både till kommunens egen organisation och till 

allmänheten, fastighetsägare och entreprenörer, ge besked om hur kommunen 

anser att vatten- och avloppsförsörjning ska anordnas i olika delar av 

kommunen. 

 

Genomförande 

Efter att kommunstyrelsen har godkänt föreliggande VA-plan påbörjar arbetet 

med att genomföra VA-planen. Det handlar om investeringar i den befintliga 

VA-anläggningen, investeringar för utbyggnad, resurser för att genomföra 

övriga åtgärder och resurser för tillsyn. 
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Tekniska förvaltningen och miljö- och byggförvaltningen föreslår den 13 

december 2013 att VA-planen godkänns. 

 

Beredning 

Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen den 17 december 2013 att besluta att 

godkänna VA-planen.  

 

Sedan arbetsutskottets sammanträde har tekniska kontoret och plankontoret den 

7 januari 2014 lämnat in en tjänsteskrivelse med förslag till förändringar i 

texten: 

 

a. Sidan 11, tredje punkten: Planeringen av överföringsledningen för vatten 

och avlopp mellan Ljungby och bebyggelsen vid Bolmens östra strand 

genomförs med målsättningen att den kan tas i drift 2018. 

b. Sidan 12, bildtexten, andra meningen: Befintliga anläggningar för 

avloppsrening och dricksvattenproduktion ska enligt VA-policyn, 

antagen av kommunfullmäktige, ersättas av överföringsledning till 

Ljungby. 

c. Bilaga A, Överföringsledning Bollstad-Bolmstad-Ljungby, under 

rubriken åtgärder: Fritidshusområdena i Hölminge har 

gemensamhetsanläggningar där kommunalt ansvar för att tillhandahålla 

vatten och avlopp kan finnas. Kommunen ska arbeta för att dessa 

anläggningar ansluts till den kommunala överföringsledningen. 

 

Under sammanträdet diskuteras punkt c och följande förslag läggs:  

 

d. Bilaga A, Överföringsledning Bollstad-Bolmstad-Ljungby, under 

rubriken åtgärder: Fritidshusområdena i Hölminge har 

gemensamhetsanläggningar där kommunalt ansvar för att tillhandahålla 

vatten och avlopp kan finnas. Kommunen ska ansluta dessa anläggningar 

till den kommunala överföringsledningen. 

 

Yrkanden 

Carina Bengtsson (C) yrkar bifall till planen med ändringarna som föreslås i 

punkt a, b och d. Conny Simonsson (S) och Anne Karlsson (S) bifaller Carina 

Bengtssons (C) yrkande. 
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Ks § 5.  Ks2013/0336 334   

 

Inrätta ett hundbad med rastplats någonstans i kommunen 
Svar på medborgarförslag. 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att inte inrätta en hundbadplats då det finns möjlighet 

att låta sin hund bada på kommunala badplatser om hunden är kopplad. Kultur- 

och fritidsnämnden bevakar eventuell problematik via synpunktshanterings-

systemet.  

 

Ärendet 
En medborgare föreslår den 13 augusti 2013 att kommunen ska inrätta ett 

hundbad med rastplats någonstans i kommunen. Motiveringen lyder ” Som det 

är i nuläget badar hundar och människor på samma strand. Av hygienskäl och 

för de som är rädda för hundar är detta inget bra alternativ”.  

 

Kultur- och fritidsförvaltningen skriver i ett yttrande den 29 oktober 2013 att de 

lokala ordningsföreskrifterna för Ljungby kommun reglerar vad som gäller för 

hundar och badplatser. I § 18 står bland annat att hundar ska hållas kopplade på 

badplatser och att hundar ska hållas under god tillsyn och kontroll.  

 

Plangruppen i Ljungby kommun konstaterar att det enligt ordningsföreskrifterna 

inte finns något förbud mot hundar på kommunala badplatser, men att de ska 

hållas kopplade på badplatser. Plangruppen anser inte att det är ett betydande 

problem, varför inga åtgärder i dagsläget behöver vidtas.  

 

Beredning 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar den 20 november 2013 att godkänna kultur- 

och fritidschefens redogörelse och att sända den till kommunstyrelsen. 

 

Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen den 17 december 2013 besluta att inte 

inrätta en hundbadplats då det finns möjlighet att låta sin hund bada på 

kommunala badplatser om hunden är kopplad. Kultur- och fritidsnämnden 

bevakar eventuell problematik via synpunktshanteringssystemet. 
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Ks § 6.  Ks2013/0487 040   

 

Ansökan om kommunal medfinansiering av upprustning och 
tillbyggnad av Bolmsö Bygdegård samt kommunal borgen 2013 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att Bolmsö bygdegårdsförening tilldelas kommunal 

medfinansiering på 1 371 tkr under förutsättning att Boverket beviljar ansökan.  

 

Finansiering sker via kommunledningsförvaltningens resultatbalanserade medel.  

 

Kommunstyrelsen beslutar att behandla frågan om kommunal borgen under 

byggnadstiden, när Boverket har fattat beslut i frågan. 

 

Ärendet 
Bolmsö bygdegårdsförening har ansökt om medel hos Boverket för bland annat 

nytt kök, nytt diskutrymme, arkivutrymme och nytt energisystem. Total 

projektkostnad är beräknad till 4 569 tkr. Det ansökta beloppet hos Boverket är 

2 284 tkr. För att Boverket ska kunna bevilja ansökan krävs en kommunal 

medfinansiering på 30 % av projektkostnaden, det vill säga 1 371 tkr. 

Föreningen beräknar att lösa övrig finansiering genom bidrag från företag och 

särskilda arrangemang med 564 tkr.  

 

Kultur- och fritidsnämnden är den instans som beslutar vilka föreningar som 

beviljas bidrag senast under december månad för nästkommande år. Vid större 

projekt som inte inryms i kultur- och fritidsnämndens budget, bereds ärendet av 

kultur- och fritidsnämnden och överlämnas sedan till kommunstyrelsen för 

beslut.  

 

Kultur- och fritidsförvaltningen har i samråd med ekonomiavdelningen kommit 

fram till att det finns goda ekonomiska förutsättningar för att driva och förvalta 

bygdegården och att den presenterade driftskalkylen är rimlig. De skriver i en 

tjänsteskrivelse den 20 november 2013 att ansökan uppfyller många kriterier 

som finns i verksamhetsplanen för investeringsbidrag samlingslokaler som 

kommunstyrelsen beslutade att anta den 10 september 2013. 

 

Beredning 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar den 11 december 2013 att de ställer sig 

positiva till upprustning och tillbyggnad av Bolmsö bygdegård under förbehållet 

att Boverket beviljar bidrag. Projektet inryms inte i kultur- och fritidsnämndens 

budget och därför överlämnas ärendet till kommunstyrelsen i enlighet med 

Verksamhetsplan för investeringsbidrag samlingslokaler.  
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Bolmsö bygdegårdsförening sökte medel även år 2013 och beviljades då 998 tkr 

av kommunstyrelsen, men beloppet utbetalades inte eftersom föreningen inte 

beviljades bidrag från Boverket.  

 

Kommunledningsförvaltningen skriver i en tjänsteskrivelse daterad 2 januari 

2014 att en möjlig finansiering är kommunledningsförvaltningens 

resultatbalanserade medel. I övrigt lämnar inte kommunledningsförvaltningen 

något förslag till beslut. Men om kommunstyrelsen beviljar bidraget bör det 

göras under förutsättning att bidrag beviljas från Boverket. Därutöver föreslår 

kommunledningsförvaltningen att frågan om kommunal borgen behandlas först 

efter att Boverket har fattat beslut om bidrag.  

 

Yrkanden 

Carina Bengtsson (C) ställer sig bakom kultur- och fritidsnämndens 

ställningstagande och yrkar att Bolmsö bygdegårdsförening tilldelas kommunal 

medfinansiering på 1 371 tkr under förutsättning att Boverket beviljar ansökan 

och att finansiering sker via kommunledningsförvaltningens resultatbalanserade 

medel. 

 

Kerstin Wirehn (V) och Nils-Erik Wetter (KD) yrkar bifall till ansökan.  
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Ks § 7.  Ks2013/0525 040   

 

Beslut om förändring av budgetprocessen 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna förslaget till förändrad budgetprocess 

enligt kommunledningsförvaltningens skrivelse, att gälla från och med 

budgetarbetet 2015. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att delårsbokslut ska genomföras efter juni månad 

och budgetuppföljning efter mars, juni och september månad från och med 

2015. Inga ytterligare ekonomiska månadsrapporter ska redovisas till 

kommunstyrelsen. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att målstruktur enligt förslaget ska gälla från och 

med budgetarbetet 2015. Målstrukturen innehåller övergripande mål, 

förvaltningsmål, handlingsplan och aktiviteter. 

 

Ärendet 
Kommunledningsförvaltningen har tagit fram ett förslag till ny budgetprocess på 

uppdrag av den parlamentariska gruppen. Syftet är att få till stånd en bättre 

kommunikation mellan kommunstyrelsen och nämnderna. 

 

Det har kommit en ny rekommendation från Rådet för Kommunal Redovisning 

om delårsbokslut. Den innebär att kommunen och de kommunala bolagen måste 

samordna datum och struktur för delårsbokslut. 

 

Kommunfullmäktige har beslutat om ny vision, värdegrund och strategiska 

områden för 2015. Beslutet bör kompletteras med hur målstrukturen ska se ut 

2015 och hur arbetet med målen integreras med övrigt budgetarbete. 

 

Beredning 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta att 

godkänna förslag till förändrad budgetprocess enligt 

kommunledningsförvaltningens skrivelse, att gälla från och med budgetarbetet 

2015. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta att 

delårsbokslut ska genomföras efter juni månad och budgetuppföljning efter 

mars, juni och september månad från och med 2015. Inga ytterligare 

ekonomiska månadsrapporter ska redovisas till kommunstyrelsen. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta att 

målstruktur enligt förslaget ska gälla från och med budgetarbetet 2015. 

Målstrukturen innehåller övergripande mål, förvaltningsmål, handlingsplan och 

aktiviteter. 
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Ks § 8.  Ks2013/0547 701   

 

Finansiell samordning inom rehabiliteringsområdet (Finsam) mellan 
Ljungby, Markaryd och Älmhults kommuner 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att ställa sig positiv till medverkan i ett gemensamt 

samordningsförbud samt att uppdra åt socialnämnden att driva processen mot ett 

gemensamt samordningsförbud.  

 

Ärendet 
Ljungby, Älmhult och Markaryds kommuners socialnämnders presidier 

samverkar i olika frågor. Förslag finns om ett gemensamt samordningsförbund 

inom rehabiliteringsområdet (Finsam) för de tre kommunerna. Inom förbundet 

ska en samordnad rehabilitering ske för personer från alla tre kommunerna med 

möjlighet till praktik och andra insatser.  

 

Beredning 

Socialnämnden i Ljungby föreslår kommunstyrelsen att ställa sig positiv till 

medverkan i ett gemensamt samordningsförbund samt att uppdra åt 

socialnämnden att driva processen mot ett gemensamt samordningsförbud.  

 

Yrkanden 

Kerstin Wirehn (V), Kjell Jormfeldt (MP), Conny Simonsson (S) och Nils-Erik 

Wetter (KD) yrkar bifall till socialnämndens förslag. 
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Ks § 9.  Ks2013/0315 020   

 

Inga tvångsarbeten i vår kommun.  
Svar på motion.  
 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att anse motionen 

besvarad med hänvisning till socialförvaltningens skrivelse. 

 

Ärendet 
I en motion som inkom den 3 juni 2013 skriver Tryggve Svensson (V) att inga 

tvångsarbeten bör införas i Ljungby kommun. Den 1 juli 2013 antogs nämligen 

en ny lag från den borgerliga regeringen. Modellen till lagen är hämtad från 

Landskrona. Många arbetslösa är hänvisade till försörjningsstöd på grund av 

svårigheter att få A-kassa och nästintill tvingas att arbeta för svältlöner. Tryggve 

Svensson (V) föreslår därför att Ljungby kommun inte ska införa tvångsarbeten 

samt att alternativet istället bör vara arbeten med avtalsenliga löner.  

 

Socialförvaltningen skriver i ett yttrande den 7 oktober 2013 att den ändring i 

socialtjänstlagen kring ekonomiskt bistånd som motionären syftar på är att 

socialnämnden får ökade möjligheter att anvisa biståndsmottagare till praktik 

eller annan kompetenshöjande verksamhet genom att åldersgränsen i 4 kapitlet 4 

§ SoL tas bort.  

 

Vidare skriver socialförvaltningen att syftet med ändringen är att ge 

socialnämnderna möjlighet att anvisa personer över 25 år till praktik eller annan 

kompetenshöjande verksamhet om de inte har kunnat erbjudas någon lämplig 

arbetsmarknadspolitisk åtgärd. Regeringen framhåller att socialnämnden 

fortfarande ska göra en individuell bedömning av om den enskilde har behov av 

att delta i kompetenshöjande verksamhet och i så fall vilka insatser som svarar 

mot behovet.  Justitieombudsmannen har i beslut den 21 mars 2012 konstaterat 

att en socialnämnd inte kan anvisa en enskild till praktik eller annan 

kompetenshöjande verksamhet innan ansökan om ekonomiskt bistånd har 

prövats och den enskildes behov om kompetenshöjande verksamhet är utredd.  

 

Modellen som har använts i Landskrona har mött en del kritik just för att den 

begär en motprestation av den sökande innan ansökan har prövats för 

ekonomiskt bistånd. Modellen har även använts i Helsingborg och Malmö med 

skillnaden att man först beviljade biståndet innan det kunde bli aktuellt med 

praktik eller annan kompetenshöjande verksamhet.  

 

Socialförvaltningen skriver den 7 oktober 2013 att de anser att det inte finns 

några tvångsarbeten i Ljungby kommun och att kommunen inte ser praktiken 

som en motprestation för bidrag, utan som ett sätt för bidragstagaren att hitta ett 

eget arbete.  
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Beredning 

Socialnämnden beslutar den 27 november 2013 att översända förvaltningens 

skrivelse den 7 oktober 2013 som sitt eget yttrande. 

 

Socialnämnden beslutar också att föreslå kommunfullmäktige besluta att 

motionen är besvarad med detta yttrande.  

 

Yrkanden 

Anne Karlsson (S), Kerstin Wiréhn (V) och Conny Simonsson (S) yrkar bifall 

till Tryggve Svenssons (V) motion. 

 

Carina Bengtsson (C), Jessica Lyckvall (M), Roland Johansson (ALT), Nils-

Erik Wetter (KD) och Lars Solling (FP) yrkar bifall till socialnämndens förslag 

till beslut att fullmäktige ska anse motion besvarad med hänvisning till 

socialförvaltningens skrivelse. 

 

Beslutsordning 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att föreslå att fullmäktige 

bifaller motionen enligt Anne Karlssons (S) med flera yrkande eller att anse 

motionen besvarad med hänvisning till socialförvaltningens skrivelse. 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att föreslå att fullmäktige ska 

anse motion besvarad med hänvisning till socialförvaltningens skrivelse. 

 

Votering 

Omröstning begärs och genomförs med följande beslutsordning: ja-röst för att 

fullmäktige ska anse motion besvarad med hänvisning till socialförvaltningens 

skrivelse enligt Carina Bengtssons (C) med flera yrkande och nej-röst för att 

fullmäktige ska bifalla motionen enligt Anne Karlssons (S) med flera yrkande. 

Omröstningen resulterar i 9 ja-röster och 6 nej-röster. Kommunstyrelsen har 

därmed beslutat att föreslå att kommunfullmäktige beslutar att anse motionen 

besvarad med hänvisning till socialförvaltningens skrivelse. 
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Ks § 10.  Ks2012/0352 287   

 

Åbyskolan - Om- och tillbyggnad av omklädningsrum, 
sekreteriat/kiosk, maskinförråd m.m. 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att tillskjuta 1,75 mkr genom omfördelning av 0,8 

mkr från projekt 34007 Kemikaliehanteringsanläggning samt 0,95 mkr från 

projekt 39002 Säkerhetsåtgärder till projekt 34014 Omklädningsrum Åbyskolan. 

 

Ärendet 
Den 11 september 2012 fick tekniska förvaltningen i uppdrag av 

kommunstyrelsen att bygga omklädningsrum med mera vid Åbyskolan.  

 

Tekniska förvaltningen skriver i en tjänsteskrivelse daterad 29 oktober 2013 att 

de har fått in anbud för ombyggnaden och konstaterar att anbuden ligger över 

budgeterade medel. För att kunna genomföra byggnationen krävs att 1,75 mkr 

tillskjuts projektet.  

 

Tekniska förvaltningen föreslår en omfördelning av 0,8 mkr från projekt 34007 

Kemikaliehanteringsanläggning samt 0,95 mkr från projekt 39002 

Säkerhetsåtgärder till projekt 34014 Omklädningsrum Åbyskolan.  

 

Tekniska förvaltningen föreslår den 29 oktober 2013 att tekniska utskottet 

beslutar att tillskjuta 1,75 mkr genom omfördelning av 0,8 mkr från projekt 

34007 Kemikaliehanteringsanläggning samt 0,95 mkr från projekt 39002 

Säkerhetsåtgärder till projekt 34014 Omklädningsrum Åbyskolan. 

 

Den 19 november 2013 beslutar tekniska utskottet att återremittera ärendet till 

tekniska förvaltningen för att kommunicera med Åbyskolan och Lagans AIK 

innan ärendet åter behandlas i tekniska utskottet den 10 december 2013.  

 

Tekniska förvaltningen har den 4 december 2013 haft ett möte med Lagans AIK, 

Lagans innebandyförening samt representanter för Åbyskolan där de har 

diskuterat olika möjligheter för om- och tillbyggnation av Åbyskolan.  

 

I en tjänsteskrivelse daterad 19 december 2013 skriver tekniska förvaltningen att 

det för att få funktion på läktare krävs att befintliga pelare tas bort. Detta medför 

att förstärkningsarbeten bland annat i grundkonstruktionen och därmed också 

omläggning av sportgolvet måste utföras. Även befintlig ridåvägg måste bytas.  

Kostnaderna för denna tillbyggnad har översiktligt bedömts till 8-10 mkr.  

 

I Åbyhallen bedrivs mycket innebandyverksamhet. Yttermåtten på 

innebandyplanen är 20 x 40 meter. För att bedriva matchspel på nationell och 

internationell nivå krävs ett säkerhetsutrymme på 1,0 respektive 1,5 meter 
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utanför spelplanen, vilket innebär ett fritt mått i sporthallen på minst 22 x 43 

meter. Dessa mått uppfylls inte idag.  

 

Beredning 

Tekniska utskottet beslutar den 10 december 2013 att överlämna ärendet till 

kommunstyrelsen utan förslag till beslut.  

 

I övrigt beslutar tekniska utskottet att ge tekniska förvaltningen i uppdrag att  

begära förlängning av anbudet på grund av finansieringsbeslut.  

 

Yrkanden 

Carina Bengtsson (C) yrkar bifall till tekniska förvaltningens förslag till beslut.  

 

 



LJUNGBY KOMMUN Sammanträdesprotokoll 22(27) 

Kommunstyrelsen 
 

2014-01-14 
 

 

 

 Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

Ks § 11.  KS2013/0526 302   

 

Cykelväg Ljungby/Lagan - Överfart 25:an 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar enligt alternativ 1, att anlägga en planfri korsning av 

väg 25 och cykelvägen där befintlig tunnel (koporten) under väg 25 nyttjas. 

 

Ärendet 
Vid det pågående arbetet med anläggning av cykelväg på gamla banvallen 

mellan Ljungby och Lagan har det uppstått ett behov av att utföra en så 

trafiksäker korsning som möjligt, vilken antingen är tänkt att korsa över 

alternativt under väg 25. 

 

Tekniska förvaltningen har efter samråd med Trafikverket upprättat två förslag 

på möjliga lösningar för en överfart på väg 25, en icke planskild samt en 

planskild korsning. I en tjänsteskrivelse daterad 16 december 2013 beskriver 

tekniska förvaltningen dessa två alternativ mer ingående. 

 

Alternativ 1 

 Planfri korsning av väg 25 och cykelvägen, där befintlig tunnel 

(koporten) under väg 25 nyttjas 

 

Alternativ 2 

 Icke planskild korsning av väg 25 och cykelvägen, där cykelfållor 

anläggs på båda sidor om väg 25 och väg 25 korsas.  

 

Orsaken till att beakta två alternativ är främst att det finns småvägar som 

ansluter till 25:an i närheten av befintlig sträckning för banvall och koport som 

inte går att ta bort. Det bör beaktas att möjligheten finns att korsa 25:an på 

befintligt vägnät utan att använda koporten. Nedan beskrivs de båda alternativen 

med en redovisad kostnadsberäkning. 

 

Alternativ 1: Planfri korsning av väg 25 och cykelvägen  

Detta alternativ redogör för en planfri korsning av väg 25 där befintlig koport 

under väg 25 nyttjas och anslutningsvägar till denna utförs. I förslaget ingår att 

banvallen stängs av ca 200 m från väg 25 i samband med att man med den nya 

sträckningen lämnar befintlig banvall. Befintlig inägoväg från väg 25 och som 

ligger i samband med befintliga banvallen på den norra sidan av väg 25 slopas. 

Denna ersätts med en ny inägoväg som anläggs från den infartsväg som ligger 

ca 80 m väster om banvallen och ligger utmed väg 25. 

 

Enligt offert från entreprenör beräknas detta alternativ till ca 640 tkr som 

takpris. I kostnaden ingår förberedelse av kabeldragning för belysningen samt 

att åtgärda och renovera äldre avvattning av tunneln. 
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Fastigheten där sträckningen av cykelvägen i söder är tänkt att börja avvika från 

banvallen, är inte kommunen ägare till. Kostnaden för markinlösen samt 

lantmäterikostnad är inte medräknade i denna redovisning. 

 

Alternativ 2: Icke planskild korsning av väg 25 och cykelvägen 

Detta alternativ uppkom med hänsyn till att det finns vägar som ansluter till 

25:an i närheten av befintlig sträckning för banvall och koport som inte går att ta 

bort, (Strömsnäsvägen, infart till bostad på södra sidan och inägovägar till åkrar 

på norra sidan av 25:an). 

 

Efter samrådsmöte med Trafikverket och tjänstemän från tekniska förvaltningen, 

föreslår Trafikverket att man gör en icke planskild korsning, då de ser 

svårigheter med att få cyklister och gående att använda befintlig koport utan att 

de istället använder befintliga småvägar. Trafikverket ålägger kommunen att 

göra cykelfållor samt att röja för sikten kring 25:an. Trafikverket anser inte att 

belysning är nödvändig med hänsyn till det antal som troligen kommer att 

använda överfarten under den mörka årstiden. 

 

Med utgångspunkt från Trafikverkets förslag har tjänstemän på kommunen tagit 

fram ett förslag på utformning av cykelfållor. 

 

Bedömd kostnad för kommunen att anlägga två cykelfållor är ca 80 tkr. 

Ytterligare förstärkning av säkerheten bör göras genom att man belyser 

överfarten där bedömd kostnad för två belysningsstolpar, en på vardera sida, är 

ca 40 tkr. Bedömd kostnad för kvarvarande asfaltering av cykelvägen söderifrån 

fram till 25:an är ca 110 tkr 

 

Total kostnad för alternativ 2 bedöms till ca 230 tkr. 

 

Yrkanden 

Carina Bengtsson (C), Conny Simonsson (S), Kjell Jormfeldt (MP), Jessica 

Lyckvall (M), Lars Solling (FP) och Pia Johansson (S) yrkar att 

kommunstyrelsen beslutar enligt alternativ 1, en planfri korsning av väg 25 och 

cykelvägen där befintlig tunnel (koporten) under väg 25 nyttjas. 
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Ks § 12.  Ks2013/0532 450   

 

Upphandling av bil för gatusopning 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna upphandlingen av ramavtal på 

renhållning i enlighet med upphandlingspresentationen daterad den 9 december 

2013. 

 

Ärendet 
Tekniska förvaltningen har gett upphandlingsenheten i uppdrag att upphandla en 

sopmaskin med tillhörande lastbilschassi. Syftet med upphandlingen är att 

uppfylla kommunens skyldighet att hålla kommunens gator och torg rena.  

 

Upphandlingen genomförs som ett öppet förfarande enligt fjärde kapitlet om lag 

(2007:1091) om offentlig upphandling av tjänster över tröskelvärdet. 

Anbudsgivare ska uteslutas från deltagande i upphandlingen om någon av de 

situationer som anges i tionde kapitlet 1 § i LOU föreligger. Kravet gäller även 

underleverantörer om sådan anlitas. Om den upphandlande myndigheten får 

kännedom om att anbudsgivaren gjort sig skyldig till något av de i paragrafen 

angivna brotten ska anbudsgivaren uteslutas om inte särskilda skäl finns. 

Anbudsgivare kan komma att uteslutas från deltagande i upphandlingen om 

någon av de situationer som anges i tionde kapitlet 2 § i LOU föreligger. Detta 

gäller även underleverantör om sådan anlitas.  

 

Anbud ska lämnas för hela upphandlingen. En (1) leverantör kommer att antas 

för hela upphandlingen. 

 

Upphandlingsvärdet är cirka 2 100 000 – 2 400 000 kr.   

 

Tekniska kontoret och upphandlingsenheten föreslår den 9 december 2013 att 

tekniska utskottet beslutar att föreslå kommunstyrelsen besluta att godkänna 

upphandlingen av ramavtal på renhållning i enlighet med 

upphandlingspresentationen daterad den 9 december 2013.  

 

Beredning 

Tekniska utskottet föreslår den 10 december 2013 att kommunstyrelsen beslutar 

att godkänna upphandlingen av ramavtal på renhållning i enlighet med 

upphandlingspresentationen daterad den 9 december 2013. 

 

Yrkanden 

Roland Johansson (ALT) yrkar bifall till tekniska utskottets förslag. 
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Ks § 13.      

 

Information 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen.  

 

Ärendet 
 

1. Svenska Migrationscenters planer på att etablera lokalkontor i landet. 

 

Svenska Migrationscenters är en ideell förening med stöd från diverse 

organisationer och företag, som nu vill etablera 50 lokalkontor i landet, 

med 20 personer anställda per kontor. De som ska rekryteras är personer 

som står långt från arbetsmarkanden. Verksamheten ska i huvudsak bestå 

av att digitalisera information och samla in fakta från immigranter.  

 

2. Sammanfattning av kommunens åtgärder för att nå de regionala 

miljömålen.  

 

Miljöstrategen redovisar de åtgärder som Ljungby kommun har beslutat 

att arbeta med för att nå de nationella och regionala miljömålen. 

Kommunen är huvudaktör i 30 av 112 åtgärder. Länsstyrelsen kommer 

att anta åtgärdsprogrammen i januari och skicka dem till 

Naturvårdsverket.  

 

Exempel på mål: eco driving, bilpool, samlastning, minskad användning 

av kemikalier i hushållen och verksamheter och ökat inköp av 

ekologiska livsmedel. 

 

3. Samlastning av kommunalt gods. 

 

En förstudie har genomförts med syfte att undersöka möjligheterna att 

samordna leveranser till länets kommuner och deras verksamheter. 

 

4. Bildandet av Region Kronoberg. 

 

Regionbildningskommittén hade möte innan jul om skatteväxling. 

Förslag till antal ledamöter i fullmäktige ska snart behandlas.  

 

5. Kommunstyrelsen informerar. 

 

6. Nytt om näringsliv. 

 

7. Regionförbundet Södra Småland. 
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8. Entreprenörsregionen.   

 

Ljungby kommun är år 2013 vice ordförande i Entreprenörsregionen och 

tar nästa år över ordförandeskapet. Huvudtemat under 2014 är 

infrastruktur och arbetsmarknadsfrågor. Utbildningsnätverket ska läggas 

ner, men regionen ska fortsätta att jobba med kompetensutveckling. 
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Ks § 14.      

 

Meddelanden 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av meddelanden.  

 

Ärendet 

 

1. Protokoll från Kommunala pensionärsrådet, 2013-11-18 

2. Protokoll från Ljungby Energi AB, 2013-12-02 

3. Beslut från Kultur-och fritidsnämnden, 2013-12-11 

4. Beslut från Kammarätten i Jönköping, 2013-12-19 


